
Jag kunde för en tid sedan* höra i radio hur barnläkaren Lars H Gustafsson 

ondgjorde sig över att skamvrån är på väg tillbaka till skolan med all den 

osäkerhet och stamning etc den enligt honom skulle leda till. Numer heter den 

visst “skamstol” eller “skampall” och används för tuktning av “uppstudsiga” 

barn, ungefär som visats i olika “Supernanny”-program på tv.

Sedan får jag höra att detta redan praktiseras i åtminstone två av våra förskolor. 

Att ungar (ibland) är jobbiga vet väl alla föräldrar, men jag är gravt skeptisk 

till att detta är den optimala metoden att hantera det.

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor:

• Är det riktigt att denna metod används på våra förskolor?

• Är nämnden i så fall införstådd med det?

• Vad anser du om metoden?

• Anser du att det är i enlighet med skolans värdegrund och FN:s 

barnkonvention?
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